
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z  37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26.10.2017 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26.10.2017  

v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12  poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta úradu, Ing. 

Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  RNDr. Simona Litauská-vedúca odd.,  Bryndzová Eva-vedúca 

odd., Ondrej Šuba-vedúci odd., Ing. Gabriel Hengerics, Ing. Kelemen Zoltán, Tibor Ďurika a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 37. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o programe jednania. 

Hlasovanie:  všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Tóthová M., Patakyová Alžbeta, Mgr. Sárai Ladislav,  

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Lešš Martin, Mgr. Kelemen András. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Výročná správa Obce Nesvady za rok 2016 a Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej  

    závierke Obce Nesvady za rok 2016 

3. Správy škôl a školských zariadení o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský  

    rok 2016/2017 a ciele na šk. rok 2017/2018 

4. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31.12.2017 

5. Vyhodnotenie podujatia Nesvadské dni 2017 

6. Centrum voľného času Nesvady – situačná správa k 18. 10. 2017 

7. Termálne kúpele – ústna informácia o stave prác 

8. Rôzne: 

    a) ZO Csemadok Nesvady – žiadosť o zmenu rozdelenia finančnej dotácie 

    b) STAB s.r.o. – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

9.  Rozprava a interpelácia poslancov 

10.Uznesenie 

11.Záver 

 

J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

Predkladá: Ing. Ján Luca, prednosta obecného úradu 

 - priložená k originálu zápisnice 

P. prednosta predniesol správu o kontrole plnenia úloh a uznesení, ako aj správu o činnosti obecnej 

polície od posledného zasadnutia zastupiteľstva. 

P. prednosta – stanovisko od riaditeľov ZŠ bolo obdržané, list bankám zaslaný, OTP nejaví záujem, 

Tatrabanka sťahuje svoje pobočky. Reklamný panel ku kúpalisku bude umiestnený hneď, ako to 

bude možné, ulice boli v rekreačnej zóne vytypované. Obhliadka kanála bola vykonaná, taktiež aj 

stromy v MŠ Sládkovičovej, budú vyrúbané. K štipendiu boli podané 3 žiadosti, 2 absolventi zo ZŠ 

slov. a 1 zo ZŠ s VJM. Polícia riešila 13 priestupkov. V nočných hodinách boli vykonávané kontroly 



mladistvých v baroch. Budúci týždeň sa sústredia na kontrolu cintorínov. Zo strany športovcov bol 

podaný 1 návrh na cenu športovec roka.. 

Mgr. Sárai – sa pýtal, či sú informovaní o priestupku mladistvých aj rodičia. 

Ing. Luca – dohovor bol vykonaný s mladistvými. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby by spolu s komisiou kultúry mala navrhnúť názvy ulíc  

                           v rekreačnej zóne 

P. starosta- poslancom by sa mohli rozoslať mapky.  

 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

2.Výročná správa Obce Nesvady za rok 2016 a Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej  

    účtovnej závierke Obce Nesvady za rok 2016 

    Predkladá: RNDr. Litauská, ved. odd. 

    - priložená k zápisnici 

P. starosta – tieto čísla už boli schvaľované, sú tu zahrnuté údaje všetkých zariadení a organizácií obce 

                     Audítor skonštatoval súlad uzávierky s predpismi.          

Ing. Takács – rozdiel je v niektorých bodoch oproti prejednávanému aprílovému materiálu, tu je to rozšírené 

                      o rozpočty rokov 2018 a 2019 a o organizácie obce, finančná komisia odporúča predložený  

                      materiál schváliť. 

Iné dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

3.Správy škôl a školských zariadení o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 

   školský rok 2016/2017 a ciele na šk. rok 2017/2018 

   Predkladajú: riaditelia ZŠ, MŠ, vedúce ŠJ a p. Bryndzová 

   - priložené k zápisnici  

P. starosta – navrhol postupné prejednanie správ škôl, potom spolu prejednať správy materských škôl  

                    a školských jedální a nakoniec správu CVČ. 

P. Becse Norbert, riaditeľ školy – predstavil správu ZŠ s VJM s podrobným komentárom, vyzdvihol 100 % 

umiestnenie žiakov v ďalšom štúdiu, v dochádzke žiakov nastala náprava, poklesol počet 

neospravedlnených hodín, pri testovaní žiaci dosiahli vyššie % , ako bol celoštátny priemer, na čo je právom 

hrdý. S kvalifikovanosťou pedagógov je to ťažké, lebo ich škola nepatrí medzi veľké školy. V celoštátnych 

súťažiach ich žiaci dosahujú dobré výsledky, ktoré vymenoval. V minulom šk. roku inšpekciu nemali, na 

údržbu vynaložili veľmi veľkú časť rozpočtu, čo svedčí o dobrom hospodárení školy.  

Na školskej rade bol dotaz na riaditeľské voľno a dovolenky pedagógov, čo je riešené v zmysle zákona. 

Vysvetlil aj evidenciu žiakov v zahraničí, s ktorými komunikujú cez internet. Pedagógovia sa k tomuto 

stavajú pozitívne 

P. Patakyová – tlmočí pochvalu za veľmi dobré výsledky, preto doporučuje správu schváliť. 

Ing. Miškovič – školy majú veľmi dobré výsledky, v obidvoch  školách je šport na zostupe, preto vyzýva 

rodičov, aby viedli svoje deti k aktívnemu športu. Stále viac je detí , či zo sociálne slabšieho prostredia, 

alebo z rizikových rómskych rodín, preto sa treba zamerať na rozvoj týchto detí. 

P. Becse N. – športom sa málo zaoberáme, preto sme zabezpečili odborného pedagóga na šport detí, čím sa 

nám zvýšil aj počet detí, ktoré majú záujem o šport.   

P. starosta – upozornil na malú chybičku v správe, ale v podstate sa teší, že školy dokážu dobre 

spolupracovať a dosahujú dobré výsledky, poďakoval všetkým pedagógom a zamestnancom za dosiahnuté 

dobré výsledky. 

 Pretože poslanci k tejto správe nemali ďalšie dotazy a pripomienky, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 



P. Hlavačková, riaditeľka školy predstavila správu s podrobným komentárom, umiestnenie žiakov v ďalšom 

štúdiu bolo tiež úspešné, žiaci sa umiestnili  aj do umeleckých škôl, v matematike boli v testovaní  a dosiahli 

výsledky nad národným priemerom, slabšie to bolo v slovenčine, v testovaní piatakov žiaci tiež dosiahli 

výsledky nad národným priemerom – menovala úspešných žiakov, v športových súťažiach sa zapájali do 

všetkých vyhlásených súťaží, kde dosiahli popredné celoslovenské výsledky, v speve získala jedna žiačka 

cenu Laureát Slovenska. Dobré výsledky získava aj ich Supertrieda, zapojili sa aj do umeleckých súťaží, do 

dopravnej súťaže. Žiaci sa zúčastnili  aj olympiád, kde to bolo trochu slabšie, ako v športe. Škola mala 

komplexnú inšpekciu, ktorá pozitívne hodnotila najmä materiálno-technickú úroveň školy.  

P. starosta – pýtal sa na to, ako bola kvalifikovaná škola inšpekciou. 

P. Hlavačková – prvý stupeň bol hodnotený ako dobrý, druhý stupeň bol priemerný. 

P. Patakyová – správu hodnotila komisia kultúry a školstva kladne, gratuluje im ku kladným výsledkom. 

P. starosta – konštatoval dobrú spoluprácu škôl, k výsledkom inšpekcie sa  vyjadruje, že vedenie školy 

prispelo k týmto kladným výsledkom. 

Pretože iné pripomienky ani dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

P. starosta - správy 3,4 odporučil hodnotiť spolu, ak budú mať poslanci pripomienky, riaditelia ich 

zodpovedia, poďakoval všetkým zamestnancom materských škôl za dobré výsledky, zriaďovateľ je 

spokojný s ich prácou, čo sa týka materiálnej aj výchovnej práce. 

Prítomní poslanci k predloženým správam nemali žiadne otázky ani pripomienky, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

P. starosta – správy 5,6,7 navrhol hodnotiť spolu, na prípadné otázky a pripomienky zodpovedia vedúce 

školských jedální. 

Zriaďovateľ každým rokom vykonáva nejaké obnovy, naše jedálne vyhovujú aj hygienickým požiadavkám, 

poďakoval všetkým zamestnancom za kvalitne odvedenú prácu a zároveň dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k prejednávaným bodom. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

P. starosta – pri prejednávaní správy o činnosti CVČ na pripomienky a otázky odpovie poverená riaditeľka  

                    CVČ. 

Ing. Miškovič – rada CVČ doporučuje túto správu prijať v predloženom znení. 

Pretože zo strany poslancov otázky ani pripomienky k predloženej správe neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

4. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31.12.2017 

    Predkladá: predseda ÚIK 

    - priložený k zápisnici 

P. starosta – písomný materiál poslanci obdržali v papierovej aj elektronickej forme, predložený návrh  

                    doporučil schváliť. 

Poslanci k predloženému návrhu nemali otázky ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

 

 



5. Vyhodnotenie podujatia Nesvadské dni 2017 

    Predkladá: RNDr. Litauská, p. Patakyová 

    - priložené k zápisnici 

P. starosta – hlavným bodom Nesvadských dní boli oslavy 70. výročia vysídlenia, mali sme tu cca 250 hostí, 

poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na úspešnej organizácii tohto podujatia. 

P. Patakyová – ak sú otázky alebo pripomienky k priebehu podujatia, rada ich zodpovie. 

Otázky ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

6. Centrum voľného času Nesvady – situačná správa k 18. 10. 2017 

    Predkladá: starosta obce 

    - priložená k zápisnici 

P. starosta – túto otázku prejednávame už tretí raz, v prílohe správy máte stanovisko základných škôl, 

pripomína poslancom, že pri takomto malom počte detí ( 14 ) nie je rentabilné prevádzkovať budovu CVČ. 

Ostatné aktivity sú realizované mimo budovy CVČ, preto navrhuje toto zariadenie zrušiť, aktivity, ktoré sú, 

by sa konali mimo a boli by financované cez klubovú činnosť, alebo cez športové organizácie. Rozhodnúť 

teraz je potrebné aj z dôvodu zostavovania rozpočtu na rok 2018. Žiada poslancov, ktorí chcú zachovať 

CVČ, aby navrhli aj spôsob prevádzky v budúcnosti. Treba prihliadnuť aj na to, aby sa zachovala 

hospodárnosť prevádzky. Za tohto stavu sa neoplatí vypisovať výberové konanie na riaditeľa.  

Mgr. Sárai –sa pýtal, či obec zabezpečí financovanie športových aktivít – lyžiarsky výcvik, rybársky tábor. 

P. starosta – toto by mohlo byť cez školské kluby pri školách, malo by sa to zahrnúť do rozpočtu školských 

klubov, alebo potom priamou dotáciou aktivít, muselo by sa to prejednať v komisiách. 

P Patakyová – chce vedieť, ako sa k tejto veci stavajú rodičia, či pribudli deti.  

P. Kürtiová – pribudlo niekoľko detí, teraz ich je 20. 

P. Molnár – veľa rokov CVČ fungovalo tak isto, ako teraz, prečo teraz posudzujeme len deti, ktoré sú 

v krúžkoch v budove CVČ, som za to, aby sa CVČ zachovalo, poslaním poslancov nie je to, aby predkladali 

návrh na činnosť CVČ, túto úlohu by mal riaditeľ, ktorý by bol zvolený vo výberovom konaní. 

P. starosta – pri takomto počte detí nemáme možnosť zamestnávať riaditeľa, preto sa držím toho, aby 

v takejto forme CVČ zaniklo. Obec nemôže prevádzkovať takéto zariadenie pri takomto nízkom počte detí. 

Za takýchto podmienok nevypíše výberové konanie na riaditeľa.  

Ing. Takács – deti sa aj predtým prihlasovali postupne, čo sa týka rodičov, v obci bolo rozšírené, že CVČ 

zanikne z dôvodu rušenia letných táborov,  preto sa deti prihlásili len v takom nízkom počte, finančná 

komisia nedoporučuje zrušenie tejto inštitúcie. 

P. starosta – bývalý riaditeľ bol skúsený pedagóg, zdôrazňoval každoročný pokles detí, prevádzka CVČ sa 

presúvala na športové aktivity. Zavážili najviac letné tábory a prázdninové aktivity, pravidelná krúžková 

činnosť postupne zanikala.  

P. Dobosi – v posledných rokoch sme potom boli oklamaní, lebo nám boli predkladané správy o dobrej 

činnosti tejto ustanovizne. Podľa neho takéto zariadenie netreba zrušiť, lebo nemusí byť vždy na vysokej 

úrovni, možno neskôr bude o túto ustanovizeň väčší záujem. Takéto zariadenie nie je dobré zrušiť, lebo 

v budúcnosti by bolo veľmi ťažké znova založiť takúto ustanovizeň. CVČ dopĺňa ostatné organizácie, ktoré 

pracujú s mládežou, preto je potrebné ho zachovať. Treba nájsť nejaké miesto pre CVČ, kde by bola 

prevádzka hospodárna. Navrhuje presťahovať CVČ do služobného bytu pri škole a nechať na odborníka, 

aby sa postaral o záujmovú činnosť mládeže a organizoval rôzne aktivity. Podľa neho je unáhlený tento 

návrh na zrušenie CVČ, prispelo k tomu letné zrušenie táborov, preto sa prihlásilo tak málo detí.  

P. starosta – organizovať takéto letné aktivity je veľké riziko, ktoré sa nedá pri tak nízkom počte 

zamestnancov z bezpečnostných dôvodov realizovať. Ak sa zamestná väčší počet zamestnancov, nevieme 

pre nich zabezpečiť prácu.  

P. Becse – súhlasí s názorom poslancov, obviňuje štát, že neumožňuje rodičom, aby sa cez prázdniny 

postarali o deti, zvýšil sa vek odchodu do dôchodku, predtým sa starí rodičia vedeli postarať o deti, teraz 

túto starostlivosť preberajú školské zariadenia. My ako poslanci by sme mali nájsť spôsob financovania 

voľnočasových aktivít detí pri starostlivosti o mládež. Navrhol tajné hlasovanie. 



P. starosta – sa opýtal poslancov, kto je za tajné hlasovanie o vyradení CVČ zo siete škôl a následnom 

zrušení CVČ. 

Hlasovanie o tajnom hlasovaní: za hlasovali traja poslanci. 

P. starosta konštatoval, že návrh p. Becseho o tajnom hlasovaní nebol poslancami schválený. 

Potom p. starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

     s c h v a ľ u j e      

     podanie návrhu na vyradenie Centra voľného času, Novozámocká 21, 946 51 Nesvady zo siete škôl 

     a školských zariadení od 01.01.2018 a jeho zrušenie v súlade s právoplatným rozhodnutím ministerstva  

     školstva o vyradení zo siete školských zariadení. 

Hlasovanie: 5 poslanci hlasovali za - Ing. Miškovič J., Patakyová A., Mgr. Sárai L., Mgr. Lešš M., 

Becse O., 3 poslanci hlasovali proti – Dobosi R., Ing. Takács Z., Molnár Z.,  4 poslanci sa zdržali 

hlasovania – Ing. Kesziová M., Mgr. Kelemen A., Mgr. Tóthová M., Haris Z.  

P. konštatoval, že uznesenie poslancami nebolo prijaté. 

 

7. Termálne kúpele – ústna informácia o stave prác 

P. starosta – uskutočnilo sa stretnutie s poslancami v kúpeľnom areáli, dokončujú sa vnútorné práce, 

pripravuje sa zateplenie na zimu, otvorenie kúpeľov malo byť v novembri, zostáva na letnú sezónu, práce sú 

pozastavené, čaká sa na zmluvu s NFP, na pozemkoch je položená elektrina, vodovod, dokončujú sa 

napojenia, prevádza sa ťažba štrku,  bude prevedené vyštrkovanie ciest, boli tu podnikatelia z Banskej 

Bystrice, ktorí by zainvestovali do domova sociálnej starostlivosti, je napojený termálny vrt na budovu, cez 

zimu by už budova mala byť vykurovaná. 

P. Dobosi – predložil návrh na reklamu kúpeľov pri Nových Zámkoch, sú tam 4 bilboardy, ktoré by sa 

mohli prenajať na reklamu predaja pozemkov na 1 rok. 

P. starosta – pozrieme sa za tým, boli tu záujemcovia z východu, ktorí majú záujem o 6 pozemkov. 

Ing. Miškovič – mohli by sme začať výrobu zámkovej dlažby z vyťaženého štrku, zabezpečili by sme prácu 

ľuďom. 

P. starosta – od jari plánujeme takúto manuálnu výrobu cez VPS s r.o., chceme sa poinformovať 

v Maďarsku o spôsobe výroby, treba k tomu aj certifikát, ktorý by sme mali mať do konca roku.  

Pretože iné pripomienky a otázky od poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania.  

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

8. Rôzne: 

    a) ZO Csemadok Nesvady – žiadosť o zmenu rozdelenia finančnej dotácie 

         - kópia žiadosti priložená k originálu zápisnice 

P. starosta  - rozdelenie položiek financií bolo schválené OZ, preto aj zmenu predkladáme na schválenie. 

P. Dobosi – navrhuje do budúcnosti dávať percentá do týchto rozdelení, lebo je ťažké vopred stanoviť výšku 

                    položiek, aby mohli byť presunuté položky vo výške určitého vopred známeho %.   

 

Zo strany poslancov iné otázky, návrhy ani pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

 b) STAB s.r.o. – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

         - kópia žiadosti priložená k originálu zápisnice 

Mgr. Sárai – jedná sa o nájomcu, ktorý tieto priestory už užíval, komisia navrhuje zmluvu predĺžiť v zmysle  

                     návrhu na uznesenie. 

Pretože iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní poslanci hlasovali za. 

 

 



9. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby predniesli svoje 

ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

 

P. Molnár – komisia športu vyhlasuje nomináciu na športovca roka, a talent roka. Návrhy môžu organizácie 

ako aj občania podať do 10. novembra, výsledky budú vyhlásené v mesiaci november. 

Mgr. Sárai – budova CVČ by sa mohla ponúknuť pre špeciálnu ZŠ, aby rómske deti mohli byť presunuté do 

tejto budovy, či je možnosť zmeny sídla CVČ. 

P. starosta – momentálne nevie odpovedať, musí si to preveriť. 

Ing. Miškovič – blíži sa sviatok Všetkých svätých, v obecnom rozhlase by sa mali vyhlásiť otváracie hodiny 

cintorína, žiada dohliadnuť na odvoz smetí na cintoríne a na bezpečnosť občanov na cintoríne. 

Chce, aby bola predložená správa o opatrovateľskej službe a aký je výhľad na opatrovateľskú službu v roku 

2018. 

P. starosta – máme opatrovateľky na zmluvu financovanú z fondov EÚ do apríla 2018, malo by sa to riešiť 

zo strany ministerstva. Ak nie, tak obec by to mala vyfinancovať z vlastného rozpočtu.  

Mgr. Tóthová – máme 12 opatrovateliek na projekt a 3 z obce. 

P. Molnár – je potrebná oprava osvetlenia v zasadačke OcÚ, treba naplánovať údržbu. 

P. Dobosi – naplánujme si do rozpočtu väčší obnos na reklamu kúpeľov, treba sa obrátiť na reklamné firmy, 

v zime je to výhodnejšie 

Ing. Miškovič – 4. novembra sú voľby do VÚC, vyzval Nesvadčanov, aby sa ich zúčastnili, lebo ak by sme 

mali zastúpenie vo VÚC z obce, pomohlo by to aj našej obci, občanom doporučil voliť takých poslancov, 

ktorým sa dá dôverovať. 

P. starosta -  rozvoj obce závisí aj od toho, či sa možno obrátiť na poslancov, preto vyzýva občanov, aby si 

splnili svoju občiansku povinnosť a aby venovali aspoň 15 minút voľbám, aby sme trochu zvýšili percento 

účasti na voľbách. 

Ing. Luca – volebné miestnosti sú otvorené od 7,00 hod do 22,00 hod. dňa 4. novembra, máme 4 okrsky.  

Do moderných telefónov je možné stiahnuť si zadarmo aplikáciu „v obraze“, ktorá umožní prehliadnuť 

informácie o obci Nesvady. 

 Iné návrhy, pripomienky ani otázky zo strany poslancov neodzneli.  

                     

10. Uznesenie 

Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Mgr. Sárai  - návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

Uznesenie č. 37/2017 

z 37. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26. 10. 2017. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a    v e d o m i e    

správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v predloženom znení. 

 

II. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. Výročnú správu Obce Nesvady za rok 2016 v predloženom znení, 

2. Správu nezávislého  audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke Obce Nesvady za rok 2016. 

 

III. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e  



1. správu ZŠ s VJM- Alapiskola, Nesvady – Naszvad o výsledkoch a podmienkach výchovno- vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2016/2017 v predloženom znení,  

 

2. správu ZŠ slov. Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 

2016/2017 v predloženom znení,  

 

3. správu MŠ - Óvoda, Sládkovičova 2, Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2016/2017 v predloženom znení,  

 

4. správu MŠ – Óvoda, Hurbanova 4, Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

za školský rok 2016/2017 v predloženom znení,  

 

5. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri ZŠ Nesvady za školský rok 2016/2017 v predloženom znení,  

 

6. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri MŠ Ul. Sládkovičova 2, Nesvady za školský rok 2016/2017 v 

predloženom znení,  

 

7. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri MŠ Ul. Hurbanova 4, Nesvady za školský rok 2016/2017 v 

predloženom znení,  

 

8. správu CVČ , Novozámocká 21,  Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

za školský rok 2016/2017 v predloženom znení. 

 

IV. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     Organizačné zabezpečenie vykonania inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov  

     obce Nesvady k 31.12.2017, 

B/ u k l a d á   

     Záverečnú správu o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce  

     Nesvady k 31.12.2017 predložiť na prejednanie v obecnom zastupiteľstve v mesiaci marec 2018. 

        Termín: v texte 

Zodpovedný: predseda ÚIK 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e    

    Vyhodnotenie Nesvadských dní 2017 v predloženom znení, 

B/ s c h v a ľ u j e   

     Vyúčtovanie podujatia „Nesvadské dni 2017“ v predloženom znení. 

 

VI. 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

podanie návrhu na vyradenie Centra voľného času, Novozámocká 21, 946 51 Nesvady zo siete škôl 

a školských zariadení od 01.01.2018 a jeho zrušenie v súlade s právoplatným rozhodnutím ministerstva  

školstva o vyradení zo siete školských zariadení. 

Hlasovanie: za hlasovalo 5 poslancov: Ing. Miškovič, p. Patakyová, Mgr. Sárai, Mgr. Lešš, p. Becse, 

           proti hlasovali 3 poslanci: p. Dobosi, Ing. Takács, p. Molnár, 

          zdržali sa hlasovania 4 poslanci: Ing. Kesziová, Mgr. Kelemen, Mgr. Tóthová, p. Haris. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie nebolo prijaté. 



VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a   v e d o m i e 

ústnu informáciu starostu obce o stave prác v Kúpeľnom areáli termálneho kúpaliska obce Nesvady. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A /  b e r i e  n a  v e d o m i e  

žiadosť Základnej organizácie Csemadok Nesvady,  so sídlom 946 51  Nesvady, Obchodná 7,  

o odsúhlasenie zmeny rozdelenia finančnej dotácie v Zmluve č. 1141/2016 o poskytnutí dotácie z rozpočtu 

obce Nesvady na rok 2017, 

B /  s c h v a ľ u j e   

zmenu účelu poskytnutej dotácie, v Zmluve č. 1141/2016 o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce Nesvady na 

rok 2017, podľa žiadosti Základnej organizácie Csemadok Nesvady.  

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/  k o n š t a t u j e ,  ž e 

1. spoločnosť STAB s.r.o. nebytové  priestory  o  celkovej  výmere  17,50 m2   nachádzajúce   sa 

v objekte Obecného zdravotného strediska Nesvady, Obchodná ulica č.  7, nepretržite užíva  od 

01.07.2011, odkedy  v  uvedených  priestoroch  prevádzkuje kanceláriu. O prenajatý  obecný  

majetok sa stará  so starostlivosťou riadneho hospodára.  

2. Vzhľadom   na   skutočnosti   uvedené   v   bode  1.  tohto  uznesenia  na priamy prenájom 

 majetku obce Nesvady  sú  dané dôvody osobitného zreteľa  v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)    

zákona  č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

 B/   s c h v a ľ u j e   

        pre  spoločnosť STAB s.r.o. so sídlom Blatná 48/5,  Nesvady, IČO: 44 865 562 v zastúpení  

        Ing. Marianom Barkóczim, konateľom spoločnosti, nar. 14.10.1966, trvale bytom 946 51  

        Nesvady, Blatná ulica  č. 48/5, prenájom  nebytových priestorov nachádzajúcich sa  na   

        prízemí  objektu  Obecného zdravotného  strediska  Nesvady, Obchodná ulica  č. 7,  súpisné  

        číslo 226, na parc.  č.  58/2   v  k. ú. Nesvady, miestnosť č. 24 o celkovej výmere 17,50 m2,  

        za  účelom prevádzkovania kancelárie, za nezmenených podmienok do 30.11.2017.  

 

11. Záver 

    P. starosta –  poďakoval poslancom za účasť a ukončil 37. zasadnutie OZ.  

  

      D.    a.    h.    

 

 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 

Overovatelia:  

Mgr. Martin Lešš 

Mgr. Andráš Kelemen, PhD. 

 

 

Zapísala: Eva Bryndzová 

 

 

 

 



 

 

 


